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Kecheng Meng 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Meng began her legal career in 2015.  Before joining Han Kun, Ms. Meng worked as an 

associate at Global Law Office (Shanghai).  Ms. Meng's experience focuses on private equity and 

venture capital and mergers and acquisitions.  Her legal services include carrying out due diligence 

investigations; drafting, reviewing, negotiating and revising transaction documents; providing legal 

opinions and drafting other legal documents; and coordinating with government agencies. 

EDUCATION 
Ms. Meng received a Bachelor of Law degree from Shanghai University of International Business 

and Economics in 2015 and received a Master of Law degree from New York University School of 

Law in 2022. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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孟科呈 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

工作经历 

孟科呈女士从 2015 年起开始从事律师工作。在加入汉坤之前，孟科呈女士曾任职于北京市环

球律师事务所上海分所。孟科呈女士的主要执业领域为私募股权投资/风险投资、兼并与收购

业务。主要负责法律尽职调查、起草和审阅交易文件、参与文件谈判、制作其他相关法律文

件、协助完成政府程序等工作。 

教育背景 

孟科呈女士于 2015 年获得上海对外经贸大学法学学士学位；于 2022 年获得纽约大学法学院

法学硕士学位 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


